

TOURIST PASSPORT

游客优惠指南

 FESTIVAL
WALK
maple^{tree}
north asia commercial

Offers are valid from 1 October 2018 to 31 March 2019 优惠有效期由2018年10月1日至2019年3月31日

Shopper with a valid overseas passport can redeem a maximum of one
“Festival Walk Tourist Passport” in person per day at
Level LG2 or UG Customer Service Desks.

Please call us at (852) 2844 2222 / 5500 2342 for details.

客人凭有效之海外旅游证件，每人每日可于LG2层或UG层之顾客服务处
换领《又一城游客优惠指南》一本，请致电 (852) 2844 2222 / 5500 2342查询详情。

MORE than just a shopping mall

Festival Walk is perhaps best described as a unique fusion of flagship stores and boutique outlets

Imagine over 200 of the world's best-known brand names, and exciting entertainment in a relaxed skylit space, where you can browse at your pace, enjoying all the world has to offer — from high fashion, to fusion food, beauty and skin care and accessories to movie.

Hong Kong visitors no longer need to brave the crowded streets in order to indulge in their passion for shopping. Since its opening in 1998, Festival Walk has been applauded by local shoppers and tourists alike for being one of the most pleasurable shopping environment in Hong Kong.

又一城非一般的购物中心

多个名牌的旗舰店及大型服装连锁店，混然一「城」。在这个利用自然光的购物中心里，您可找到200多个世界级品牌及多种娱乐设施，相信您大可尽情享受属于自己的购物空间；寻找到国际级的时装服饰、新派菜肴、美容配饰；同时亦可寻找电影之乐。

购物乐趣新体验

要享受舒适购物之旅，又一城绝对是理想选择。自1998年开幕以来，又一城一直被誉为中心一个最舒适、最宽敞的购物商场。



Banks / Services 银行/服务

BEA 東亞銀行

MTR-07 ☎ 3609 2236

50% concession* on the handling fee for foreign exchange.

外币找换手续费减半优惠*。

* Only applicable to non-BEA account holders. 只适用于非东亚银行账户持有人。



Beauty / Personal Care 个人护理

IO HOPE

UG-40 ☎ 3105 0885

10% discount with net purchase of HK\$1,000 or above on regular-priced items.

惠顾正价货品净值满港币1,000元或以上，可享九折优惠。



UG-KIOSK E1 ☎ 2360 2738

5% discount on ACCA KAPPA regular-priced items.

惠顾ACCA KAPPA正价货品可享九五折优惠。



UG-17 ☎ 2265 8882

• Complimentary 20-minute organic eye treatment or makeup service*.

• Complimentary sample# with any purchase.

• 免费享用20分钟有机眼部护理或彩妆服务*。

• 惠顾任何产品可获赠试用装一份#。

* Advance booking is required. 敬请致电预约。

While stock lasts. 送完即止。

BOBBI BROWN

G-21 ☎ 2265 8928

Complimentary 20-minute makeup service*.

免费享用20分钟化妆服务*。

* Advance booking is required. 敬请致电预约。

CHANEL

G-41 ☎ 2265 8632

Complimentary skin diagnosis and receive 3-piece skincare trial sample* after consultation.
免费享用皮肤分析服务，完成后可获赠护肤试用装三件*。

* One set per customer, while stock lasts. 每位顾客限送一套，送完即止。

CLARINS

UG-13 ☎ 3105 1725

Complimentary beauty consultation and receive 4-piece sample kit* after consultation.
免费享用CLARINS美肌体验，完成后可获赠适合您肌肤之产品试用装四件*。

* One set per customer, while stock lasts. 每位顾客限送一套，送完即止。



G-38 ☎ 2265 8088

Complimentary personalized skin consultation* with our Radiance Skin Sensor and receive a Basic Care Discovery Kit# after consultation.

免费享用全球首创肌肤闪耀分析仪及专业个人护肤指导*，完成后可获赠铂钻漂亮细胞体验装一份#。

* Advance booking is required. 敬请致电预约。

One set per customer, while stock lasts. 每位顾客限送一份，送完即止。

CLINIQUE

UG-25 ☎ 2265 7719

Allergy Tested. 100% Fragrance Free.

- Complimentary skincare or makeup service* and receive 2-pack sample# after service.
- Complimentary Liquid Facial Soap (30ml)* with any purchase.
- 免费享用护肤或彩妆服务*，完成后可获赠皇牌试用装两份#。
- 惠顾任何产品可获赠洗面奶(30ml)一份#。

* Advance booking is required. 敬请致电预约。

One set per customer, while stock lasts. 每位顾客限送一份，送完即止。

ESTÉE LAUDER

G-17 ☎ 2265 8014

Complimentary gift* with purchase of HK\$1,080 or above#.

惠顾任何产品满港币1,080元或以上#，可获赠购物献礼一份*。

* While stock lasts. 送完即止。

Include cosmetic bag. 包括精美化妆袋。

fresh

UG-42 ☎ 2967 8992

Complimentary skincare consultation and receive 3-piece skincare sample kit* after consultation.

免费享用皮肤分析服务，完成后可获赠指定护肤产品试用装三件*。

* While stock lasts. 送完即止。

GIORGIO ARMANI

G-37 ☎ 3188 1190

- Complimentary Perfect Glow Skin Consultation and receive 2-piece sample sachet* that suitable your skin after consultation.
- Enrolling to VIP membership and receive new join VIP gift* with single purchase of HK\$2,000 or above or accumulate purchase of HK\$3,000 or above in 12-month.
- 免费享用完美光华皮肤分析服务，完成后可获赠适合你肌肤的体验装两片*。
- 单次惠顾满港币2,000元或以上或于十二个月内累积消费满港币3,000元或以上，即可成为会员并获赠迎新礼物一份*。

* While stock lasts. 送完即止。



UG-37 ☎ 2265 8018

- 10% discount on regular-priced products*.
- Enjoy special price HK\$388* on 75-minute Hydro Firm Advance Firming Treatment.
- 惠顾正价产品*可享九折优惠。
- 以优惠价港币388元#体验75分钟燕窝高效紧致修护疗程。

* Include drinks. 包括饮品。

Only applicable to new female customers. Each customer can enjoy the offer once. Advance booking is required and must complete within 1 month upon purchase date.

只适用于GLYCEL全新女性客户。每人限享优惠一次。敬请致电预约及需于购买日期起计一个月内完成疗程。

GUERLAIN

G-42 ☎ 2265 7064

Complimentary fragrance consultation and receive a Beauty Travel Kit* after consultation.

免费享用香氛指导服务，完成后可获赠护肤旅行套装一份*。

* One set per customer, while stock lasts. 每位顾客限送一份，送完即止。



LG2-29 ☎ 2265 7772

- 20% discount on cut and finishing services.
- 10% discount* on all chemical services.
- 惠顾剪发及造型服务可享八折优惠。
- 惠顾焗油护理、电发染发及负离子护理，可享九折优惠*。

* Except hair extension services. 驳发服务除外。



L2-55 ☎ 2314 0003

- HK\$50 discount* for first trial of kid's haircut service (original price at HK\$350). P. Code: PiG128-011
- 10% discount# on selected regular-priced products. P. Code: PGPIB1 180101-012
- 20% discount for the first trial on haircut service^ . P. Code: PG788A
- 首次惠顾小朋友剪发服务可享港币50元折扣优惠* (原价港币350元) 。 P. Code: PiG128-011
- 惠顾指定正价产品可享九折优惠# 。 P. Code: PGPIB1 180101-012
- 首次惠顾剪发服务^可享八折优惠。 P. Code: PG788A

* Advance booking is required. Valid from Monday to Friday, except public holidays, holiday eves and 10 - 31 December 2018 & 14 January - 5 February 2019. Applicable to new customers by designated stylists and technicians on selected services only. 敬请致电预约。只适用于星期一至五，公众假期及假期前夕、2018年12月10日至31日及2019年1月14日至2月5日除外。优惠只适用于首次惠顾之新客户、指定发型师、发型技术顾问及指定服务。

Only applicable to designated regular-priced products, except fixed-price products (Balmain Hair, Cefine, Dr. Hauschka, Fillerina, Geheimnis, GOLDEN H, Gulsha, Kerastase, PAPERSELF, Remescar, Steamcream and all hair tools e.g. GHD, Selfie, Tescom etc). 只适用于指定正价产品，公价产品(Balmain Hair, Cefine, Dr. Hauschka, Fillerina, Geheimnis, GOLDEN H, Gulsha, Kerastase, PAPERSELF, Remescar, Steamcream及所有美发工具如GHD, Selfie, Tescom等)除外。

^ Advance booking is required. Valid from Sunday to Thursday, except public holidays, holiday eves, 10 - 31 December 2018 and 14 January - 5 February 2019. Applicable to new customers by designated stylists and technicians on selected services only. 敬请致电预约。只适用于星期日至四，公众假期、假期前夕、2018年12月10日至31日及2019年1月14日至2月5日除外。优惠只适用于首次成人美发服务之新客户、指定发型师、发型技术顾问及指定服务。

JO MALONE

LG2-21 ☎ 2568 6342

LONDON

Complimentary Jo Malone London™ Hand & Arm Massage and discover the Art of Fragrance Combining™.

尊享Jo Malone London™经典手部及臂部按摩服务，体验香氛糅合的艺术。

Jurlique

UG-12 ☎ 2265 8166

- Complimentary Advance Hand Treatment with any purchase.
- Complimentary 2-piece skincare travel set* with single net purchase of HK\$880 or above.
- 惠顾任何产品可免费享用升级版手部护理一节。
- 单次惠顾正价货品净值满港币880元或以上，可免费获赠两件装旅行护肤套装一份*。

* While stock lasts. 送完即止。

Kiehl's

UG-36 ☎ 2319 2018

SINCE 1851

Complimentary 3-piece deluxe sample* with purchase of HK\$1,500 or above on regular-priced items.

惠顾正价货品满港币1,500元或以上，可获赠精装版试用装三件*。

* While stock lasts. 送完即止。

LANCÔME

G-18 ☎ 2265 8665

PARIS

Complimentary sample* with purchase of regular-priced items.

惠顾正价货品可获赠试用装一份*。

* While stock lasts. 送完即止。

la prairie

G-32 ☎ 3105 0855

SWITZERLAND

Complimentary complexion service and receive 2-piece sample* after service.

免费享用肌肤护理服务，完成后可获赠护肤试用装两件*。

* While stock lasts. 送完即止。

L'OCCITANE

UG-15 ☎ 2265 7511

EN PROVENCE

HK\$50 discount* with purchase of HK\$500 or above on regular-priced items.

惠顾正价货品满港币500元或以上，可享港币50元折扣优惠*。

* Offer cannot be used in conjunction with shopping bonus, special sets, cash coupons, HK\$100 gift certificate and VIP Dollars.

不能与购物奖赏、优惠套装、现金券、港币100元礼券及VIP奖赏钱同时使用。

MAKE UP FOR EVER

UG-29 ☎ 2651 6322

PROFESSIONAL - PARIS

Complimentary 15-minute Eye & Lip makeup service* and receive a Mist & Fix (2ml)# after service.

免费享用15分钟眼唇彩妆服务*，完成后可获赠定妆喷雾(2ml)一支#。

* Advance booking is required. 敬请致电预约。

One per customer, while stock lasts. 每位顾客限送一支，送完即止。

MTM

G-36 ☎ 2921 2778

スキンケア

- Complimentary professional skincare consultation and receive a Custom-Blended Calming Protector* (5g, worth HK\$213) after consultation.
- One-time HK\$100 discount* on regular-priced Custom-Blended skincare products.
- Enjoy special price HK\$780 (original price HK\$900-HK\$960) on any two Custom-Blended Cleanser or Toner.
- 免费享用专业肌肤评测，完成后可获赠Custom-Blended Calming Protector* (5g, 价值港币213元)。
- 惠顾正价【量肤定制】护肤产品可享港币100元折扣优惠*一次。
- 以优惠价港币780元 (原价港币900元至960元) 自由搭配选购任何两款【量肤定制】洁面产品或爽肤水。

* Only applicable to new MTM customers. While stock lasts. 只适用于MTM全新客户。送完即止。

NAIL NAIL®

L2-55 (inside i PRIVATE i SALON) ☎ 2314 0220

20% discount* on first trial of Soak Off Gel Nail Service.

首次惠顾可卸式啫喱修甲服务可享八折优惠*。

* Advance booking is required. Only applicable to new customers for once only. 敬请致电预约。优惠仅限全新客户及只可享用服务一次。

Valid from Sunday to Thursday, except public holidays, holiday eves, 15 - 31 December 2018 and 25 January - 10 February 2019. 只适用于星期日至四，公众假期、假期前夕及2018年12月15日至31日及2019年1月25日至2月10日除外。
Promotion Code: NHY1801-016**NARS**

UG-08 ☎ 2528 0308

Complimentary 15-minute Make Up Your Mind service* and receive a sample set* after service.

免费尊享15分钟Make Up Your Mind专业彩妆指导服务*，完成后获赠试用装一份*。

* Advance booking is required. 敬请致电预约。

* One per customer, while stock lasts. 每位顾客限送一份，送完即止。

 **ORIGINS**

UG-01 (inside LOG-ON) ☎ 2265 7278

Complimentary 3-piece travel kit skincare sample* with net purchase of HK\$500 or above.

惠顾净值满港币500元或以上，可获赠面部护理旅行试用装三件*。

* While stock lasts. 送完即止。

 **SHISEIDO**
GINZA TOKYO

G-43 ☎ 2265 7006

• Enjoy special price HK\$550 (original price HK\$770) on Ultimune Power Infusing Eye Concentrate Set [include Ultimune Power Infusing Eye Concentrate (15ml), White Lucent Brightening Cleansing Foam W (30ml), White Lucent Luminizing Infuser (25ml) and White Lucent Anti-Dark Circles Eye Cream (5ml)].

• Complimentary Vital-Perfection White Revitalizing Skincare Set* (worth HK\$710) with purchase of HK\$1,500 or above* [include Vital-Perfection Treatment Cleansing Foam (30ml), Vital-Perfection White Revitalizing Emulsion (30ml), Vital-Perfection White Revitalizing Softener (25ml), Vital-Perfection White Circulator Serum (10ml)].

• 以优惠价港币550元(原价港币770元)购买Ultimune红妍肌活眼部精华组合 [包括: Ultimune 红妍肌活眼部精华(15ml)、White Lucent亮白丰盈洁面泡沫(30ml)、White Lucent深层亮白健肤水(25ml)及White Lucent抗黑眼圈美白眼霜(5ml)]。

• 惠顾港币1,500元或以上*，可获赠Vital-Perfection全效美白修护组合* (价值港币710元) [包括全效亮白修护洁面泡沫(30ml)、全效美白抗纹乳液(30ml)、全效美白抗纹健肤水(25ml)及全效美白抗纹精华素(10ml)]。

* While stock lasts. 送完即止。

* Must include at least 2 Vital-Perfection items, except value sets. 需包括两件Vital-Perfection产品，优惠组合除外。

SK-II

G-22 ☎ 2111 9464

Complimentary Magic Ring Skin Consultation and receive a trial set* after consultation.

免费享用Magic Ring皮肤检测服务，完成后可获赠护肤产品试用装一套*。

* Mobile verification is required to obtain Pre-Club membership after Magic Ring Skin Consultation, in order to receive complimentary trial set. While stock lasts. 完成肌肤测试后及通过手机验证成为Pre Club会员后，方可获取肌肤测试试用装。送完即止。

 **VALMONT**

G-20 ☎ 3691 8996

Complimentary skincare sample* with purchase of regular-priced items.

惠顾正价货品可获赠护肤试用装一份*。

* One per customer, while stock lasts. 每位顾客限送一份，送完即止。

 **watsons 屈臣氏**

MTR-01 ☎ 2180 8482

5% discount with net purchase of HK\$588 or above on selected products*.

惠顾指定产品*净值满港币588元或以上，可享九五折优惠。

* Terms and Conditions apply. Please contact staff for details. 受条款及细则约束。详情请向店员查询。

**Fashion & Accessories 时尚服饰****a.testoni**

LG2-63 ☎ 2265 8938

• 10% discount* on regular-priced items.

• Extra 5% discount* on discounted items.

• 惠顾正价货品可享九折优惠*。

• 惠顾特价货品可享额外九五折优惠*。

* Except fixed-price items, such as socks, shoes cream, etc. 公价货品，如袜子或鞋膏等除外。

Accessorize

UG-43 ☎ 3104 1190

10% discount* with purchase of HK1,000 or above on regular-priced items.

惠顾正价货品满港币1,000元或以上，可享九折优惠*。

* Except Gift Card. 礼物卡除外。

agnès b. SPORT b.

PARIS

LG1-45 ☎2265 7018

- 10% discount* with purchase of HK\$4,000 or above; 15% discount* with purchase of HK\$8,000 or above on regular-priced items of agnès b. collection .
- 10% discount* with purchase of HK\$2,500 or above; 15% discount* with purchase of HK\$5,000 or above on regular-priced items of SPORT B. collection.
- 惠顾agnès b.系列正价货品满港币4,000元或以上可享九折优惠*；满港币8,000元或以上可享八五折优惠*。
- 惠顾SPORT B.系列正价货品满港币2,500元或以上可享九折优惠*；满港币5,000元或以上可享八五折优惠*。

* Offers cannot be used in conjunction with coupons and AMI membership cards; and cannot be exchanged for credit or other products. 此优惠不可与礼券及AMI会员卡同时使用；不得兑换信用额或其他货品。

ALEXANDRE
ZOUARI

LG1-04 ☎2121 1368

- Complimentary hair accessory* with net purchase of HK\$1,800 on regular-priced items.
- 5% discount on regular-priced items.
- Complimentary hair-styling service with any purchase.
- 惠顾正价货品净值满港币1,800元或以上，可获赠发饰一件*。
- 惠顾正价货品可享九五折优惠。
- 惠顾任何货品可免费享用发型塑造服务。

* While stock lasts. 送完即止。

anagram

LG1-19 ☎2613 8905

- 10% discount on regular-priced items.
- 惠顾正价货品可享九折优惠。

ANTEPRIMA

LG2-15 ☎2616 9668

- 10% discount on regular-priced items.
- 惠顾正价货品可享九折优惠。

ANTEPRIMA

WIREBAG

LG1-03 ☎2265 7368

- 10% discount on regular-priced items.
- 惠顾正价货品可享九折优惠。

ASHWORTH

L2-48 ☎2265 7169

- 10% discount on regular-priced items.
- 惠顾正价货品可享九折优惠。

ATSURO

TAYAMA

LG1-02 ☎2265 7281

- 10% discount on regular-priced items.
- 惠顾正价货品可享九折优惠。

BALLY

LG2-10 ☎2265 7100

- 10% discount* with single purchase of HK\$12,000 or above on regular-priced items.
- 单次惠顾正价货品满港币12,000元或以上，可享九折优惠*。

* Except shoe care products. 鞋履护理产品除外。



Brooks Brothers

LG2-61 ☎2778 0200

- HK\$300 discount* with single net purchase of HK\$3,000 or above.
- 单次惠顾净值满港币3,000元或以上，可享港币300元折扣优惠*。

* Except fixed-price items. 公价货品除外。

CLUB MONACO

LG1-07 ☎2113 2712

- 10% discount* with single purchase of HK\$3,800 or above on regular-priced items.
- 单次惠顾正价货品满港币3,800元或以上，可享九折优惠*。

* Terms and Conditions apply. Please contact staff for details. 受条款及细则限制。详情请向店员查询。

COACH

NEW YORK

LG2-11 ☎2265 8099

- 5% discount on regular-priced items.
- 惠顾正价货品可享九五折优惠。

Cocktail

LG1-01B ☎2907 2028

- 10% discount on regular-priced items.
- 惠顾正价货品可享九折优惠。

Columbia

L2-40 ☎6390 9263

- 5% discount on regular-priced items.
- 惠顾正价货品可享九五折优惠。



L2-31 ☎ 3582 4346

- HK\$50 discount* with net purchase of HK\$400 or above.
- HK\$100 discount* with net purchase of HK\$700 or above.
- 惠顾净值满港币400元或以上，可享港币50元折扣优惠*。
- 惠顾净值满港币700元或以上，可享港币100元折扣优惠*。

* Offers are not valid from 1 - 31 August 2018. 不适用于2018年8月1日至31日。 Promotion Code: FW020190331

D'URBAN

LG1-54 ☎ 2265 7181

5% discount* on regular-priced items.

惠顾正价货品可享九五折优惠*。

* Except for core items and personal order service. 公价货品及个人订制服务除外。



L2-08 ☎ 2779 2866

10% discount* on regular-priced shoes and handbags.

惠顾正价鞋履及手袋可享九折优惠*。

* Except fixed-price, discounted, wallets, belts and shoes care items. 公价、特价、钱包、皮带及鞋履护理用品除外。



L1-27 ☎ 2783 8248

Complimentary gift*.

获赠精美礼品一份*。

* While stock lasts. 送完即止。



L1-08 ☎ 2368 4033

HK\$50 discount* with any purchase.

惠顾任何货品可享港币50元折扣优惠*。

* Except socks items. 袜子除外。



L2-15 ☎ 2327 4622

HK\$50 discount* with any purchase.

惠顾任何货品可享港币50元折扣优惠*。

* Except socks items. 袜子除外。



L1-39 ☎ 2265 7023

• 10% discount on regular-priced items.

• Extra 5% discount on set price items.

• 惠顾正价货品可享九折优惠。

• 惠顾套装价货品可享额外九五折优惠。



L2-01 ☎ 2320 8050

Extra 5% discount* with single purchase of HK\$800 or above on regular-priced items.

单次惠顾正价货满港币800元或以上，可享额外九五折*。

* Combinable with regular-priced items discount offer. Except Sale, Everyday Value and Limited time offer items. 可与正价货品折扣优惠同时使用。减价、超值购及限时超值购货品除外。



L2-53 ☎ 2772 2131

• 10% discount* on regular-priced items.

• 5% discount* on discounted items.

• 惠顾正价货品可享九折优惠*。

• 惠顾减价货品可享九五折优惠*。

* Except shoe care, light and shoe pack. 护理产品、灯及鞋垫除外。



LG2-18 ☎ 2506 0210

5% discount* on regular-priced items.

惠顾正价货品可享九五折优惠*。

* Except core items and Made-to-Measure service. 经典款式货品及量身订制服务除外。



L1-02 ☎ 2265 7708

Complimentary Columbia travel bag* with net purchase of 2 items at HK\$1,800 or above.

惠顾两件货品净值满港币1,800元或以上，可获赠Columbia旅行袋一个*。

* While stock lasts. Premium is subject to HK\$0.5 plastic shopping bag charge. 送完即止。需付塑胶购物袋收费港币五毫。

Terms and Conditions:

- Offers are valid from 1 October 2018 - 31 March 2019 and can be redeemed at Festival Walk outlets only.
- Each person with a valid overseas passport can redeem a maximum of one **Festival Walk Tourist Passport** in person per day.
- One gift per person, while stock lasts.
- Only one coupon is accepted for each transaction and photocopies are not accepted. Offers cannot be redeemed for cash. Offers cannot be used in conjunction with other discount or promotional offers.
- The overseas passport must be presented at the time of purchase. Festival Walk tenants reserve the right to record all transaction details, including passport information.
- Offers and Terms are subject to change or cancel without prior notice.
- In case of any disputes, the decision of Festival Walk (2011) Limited and its tenants shall be final.

giordano/ladies

L1-11 ☎ 2928 2208

10% discount on regular-priced items.

惠顾正价货品可享九折优惠。

glasstique

LG2-67 ☎ 2736 0138

10% discount* on frame, lens and sunglasses items.

惠顾镜架、镜片或太阳眼镜可享九折优惠*。

* Except selected items, accessories and contact lens products. 指定货品、配饰及隐形眼镜产品除外。

GO WILD

L2-45 ☎ 2310 6523 (Opening in December 12月营业)

5% discount on selected brand regular-priced items.

惠顾指定品牌正价货品可享九五折优惠。

ibility

UG-48 ☎ 2622 2815

10% discount* on regular-priced items.

惠顾正价货品可享九折优惠*。

* Except workshop. 工作坊除外。

i BLUES

LG2-24 ☎ 2722 9642

HK\$100 discount with net purchase of HK\$1,000 or above on regular-priced items.

惠顾正价货品净值满港币1,000元或以上，可享港币100元折扣优惠。



UG-21 ☎ 2844 3525

10% discount on regular-priced items.

惠顾正价货品可享九折优惠。

JACK WILLS

LG1-28 ☎ 3579 4266

10% discount on regular-priced items.

惠顾正价货品可享九折优惠。



J. LINDBERG

L2-37 ☎ 3580 7857

• 10% discount on regular-priced items.

• 5% discount on sale items.

• 惠顾正价货品可享九折优惠。

• 惠顾减价货品可享九五折优惠。

Joy & Peace

UG-10 ☎ 2265 7814

10% discount on regular-priced shoes and bags.

惠顾正价鞋履及手袋可享九折优惠。

kate spade
NEW YORK

LG1-17 ☎ 2155 2678

Enrolling for kate spade VIP membership and 10% discount with purchase of HK\$5,000 or above on regular-priced items.

惠顾正价货品满港币5,000元或以上，可成为kate spade VIP会员及享九折优惠。



LG2-08 ☎ 2265 7372

10% discount* on regular-priced items.

惠顾正价货品可享九折优惠*。

* Except core items. 公价货品除外。



LG1-60 ☎ 2265 7687

10% discount* on regular-priced items.

惠顾正价货品可享九折优惠*。

* Except clothing alteration services, custom-made collection, fixed-price and discounted items.
改衣服务、订制、公价及减价货品除外。

kipling

L1-21 ☎ 2265 8922

10% discount on regular-priced items.

惠顾正价货品可享九折优惠。

条款及细则：

- 优惠有效期自2018年10月1日至2019年3月31日，并只适用于又一城分店。
- 凭个人有效之海外旅游证件，每人每日最多只可换领《又一城游客优惠指南》一本。
- 每位顾客限送一份，送完即止。
- 每次只能使用优惠券一张，影印本恕不接受；优惠不能兑换现金；不能与其他优惠及贵宾卡同时使用。
- 购物时必须出示有效之海外旅游证件；又一城商户有权纪录所有交易资料，包括旅游证件资料。
- 优惠或条款如有任何更改/取消，恕不另行通知。
- 如有任何争议，又一城(2011)有限公司及又一城商户保留一切之最终决定权。



L2-51 ☎ 3120 4006

- 10% discount* on regular-priced items.
- Extra 5% discount* on discounted items.
- 惠顾正价货品可享九折优惠*。
- 惠顾减价货品可享额外九五折优惠*。

* Except basic items, socks and underwear items. 经典系列、袜子及内裤类产品除外。



LG2-20 ☎ 2792 5398

- 10% discount on regular-priced items.
- 惠顾正价货品可享九折优惠。



UG-09 ☎ 2265 7743

- 10% discount* on regular-priced items.
- 惠顾正价货品可享九折优惠*。

* Except boxer, socks and packing tee. Boxer、袜及packing tee除外。



LG1-24 ☎ 2265 8982

- 10% discount with purchase of HK\$10,000 or above on regular-priced items.
- 惠顾正价货品满港币10,000元或以上，可享九折优惠。



LG2-25 ☎ 2722 9626

- HK\$100 discount with net purchase of HK\$1,000 or above on regular-priced items.
- 惠顾正价货品净值满港币1,000元或以上，可享港币100元折扣优惠。



LG1-01 ☎ 2928 2211

- 10% discount* with single purchase of \$800 or above on regular-priced items.
- 单次惠顾正价货品满港币800元或以上，可享九折优惠*。

* Except gift vouchers, food and wine items. This coupon must be presented before payment.
不适用于选购礼券、食品及洋酒。须于付款前出示此优惠券。



LG2-03 ☎ 2722 9613

- HK\$100 discount with net purchase of HK\$1,000 or above on regular-priced items.
- 惠顾正价货品净值满港币1,000元或以上，可享港币100元折扣优惠。



LG1-13 ☎ 2447 1688

- 5% discount on regular-priced items.
- 惠顾正价货品可享九五折优惠。



UG-10 ☎ 2907 4578

- 10% discount* on regular-priced items.
- 惠顾正价货品可享九折优惠*。

* Except leather care products. 皮革护理用品除外。

LG1-25 ☎ 2265 8282
(Will be relocated to LG1-57 in December 12月将迁至LG1-57)

- 10% discount* on regular-priced items.
- 惠顾正价货品可享九折优惠*。

* Except discounted items, evening dress, fur, Rosamund Moiselle items and REVÉ by RENE Sunglasses items.
减价货品、晚装、皮草、Rosamund Moiselle货品及REVÉ by RENE太阳眼镜除外。



L2-11 ☎ 2368 8122 (Opening in October 10月营业)

- 10% discount* on regular-priced items.
- 惠顾正价货品可享九折优惠*。

* Except fixed-price items. 公价货品除外。



L1-22 ☎ 2265 7608

- 10% discount* on regular-priced items.
- 惠顾正价货品可享九折优惠*。

* This coupon must be presented before payment and full payment must be made.

Except contact lens, solutions, solid gold eyewear and discounted items (including packages) or sundries. Offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers or discounts (including VIP, Credit Card and Lens Coupon).
须于付款前出示此优惠券及全数付款，方可享用优惠。
隐形眼镜、药水、真金眼镜及特价货品(包括套餐优惠)或杂项除外。此优惠不可与其他推广优惠或折扣同时使用(包括VIP优惠、信用卡折扣及镜片券)。



G-03 ☎ 2806 3468

- HK\$300 discount with purchase of HK\$3,000 or above.
- 惠顾满港币3,000元或以上，可享港币300元折扣优惠。



LG1-37 ☎ 3105 0668

- 5% discount on regular-priced items.
- 惠顾正价货品可享九五折优惠。

POLO

RALPH LAUREN

LG2-07 ☎ 2395 9766

Complimentary Ralph Lauren scented candle* with purchase of HK\$3,000 or above on regular-priced items.

惠顾正价货品满港币3,000元或以上，可获赠Ralph Lauren香薰蜡烛一个*。

* While stock lasts. 送完即止。

PENNYBLACK

LG1-18 ☎ 2722 9621

HK\$100 discount with net purchase of HK\$1,000 or above on regular-priced items.

惠顾正价货品净值满港币1,000元或以上，可享港币100元折扣优惠。



PS Paul Smith

LG1-55 ☎ 2761 9303

10% discount with purchase of HK\$3,800 or above on regular-priced items.

惠顾正价货品满港币3,800元或以上，可享九折优惠。



L1-06 ☎ 2246 9382

15% discount* on regular-priced items.

惠顾正价货品可享八五折优惠*。

* Except selected items. 指定货品除外。

Lepetto

PARIS

LG2-19 ☎ 2869 9468

5% discount* on regular-priced items.

惠顾正价货品可享九五折优惠*。

* Except accessories, ballet wear, fragrance and care products. 配饰、芭蕾舞产品、香水及护理产品除外。

RIGBY & PELLER

LINGERIE STYLISTS LONDON

UG-41 ☎ 2265 8877

Complimentary lingerie styling service and receive a panty* after service.

免费享用内衣形象顾问服务，完成服务后可获赠精美内裤一条*。

* While stock lasts. 送完即止。

ROCKPORT

L2-50 ☎ 2265 7841

- 10% discount on regular-priced footwear items.
- Extra 5% discount* on discounted footwear items.
- 惠顾正价鞋履可享九折优惠。
- 惠顾特价鞋履可享额外九五折优惠*。

* Except 50% discount or above items. 半价或以下货品除外。

Samsnite

L1-23 ☎ 2597 5728

5% discount* on regular-priced items.

惠顾正价货品可享九五折优惠*。

* Except travel accessories. 旅行配件除外。



SCOTCH & SODA
AMSTERDAM COUTURE

LG1-38 ☎ 3628 5371

10% discount with purchase of HK\$2,500 or above on regular-priced items.

惠顾正价货品满港币2,500元或以上，可享九折优惠。

SPORTMAX

LG2-06 ☎ 2722 9638

HK\$100 discount with net purchase of HK\$1,000 or above on regular-priced items.

惠顾正价货品净值满港币1,000元或以上，可享港币100元折扣优惠。

STACCATO

UG-05 ☎ 2746 0018

10% discount* on regular-priced items.

惠顾正价货品可享九折优惠*。

* Except leather caring items. 皮具护理产品除外。

S.T. Dupont

PARIS 1872

LG2-22 ☎ 2777 4838

Complimentary HK\$500 shopping voucher* with single net purchase of HK\$4,000 or above.

单次惠顾净值满港币4,000元或以上，可获赠港币500元购物礼券一张*。

* This voucher is not applicable to Ready-to-wear which are offering 60% discount or above; lighter, writing instruments, accessories and leather goods which are offering 20% discount or above; limited edition, combo set, perfume, socks, fuels and refills.

此礼券不适用于四折或以下的服饰；八折或以下的打火机、书写工具、配饰及皮具系列；限量版、套装、香水、袜子及补充配件。

TED BAKER

LONDON

LG1-64 ☎ 2477 6178

Complimentary gift* with purchase of HK\$2,500 or above.

惠顾满港币2,500元或以上，可免费获赠精美礼品一份*。

* While stock lasts. 送完即止。



L2-07 ☎ 2826 5228

- 10% discount* on regular-priced items.
- Extra 5% discount with purchase of HK\$2,000 or above.
- 惠顾正价货品可享九折优惠*。
- 惠顾满港币2,000元或以上，可享额外九五折优惠。

* Except selected items. 指定货品除外。

TOMMY HILFINGER

LG1-09 ☎ 2265 7056

- 10% discount* on regular-priced items.
- 惠顾正价货品可享九折优惠*。

* Except fixed-priced items, watches and fragrance items. 公价货品、手表及香氛系列除外。



G-30 ☎ 2157 0251

PERFECTING THE JOURNEY

- 8% discount on regular-priced items.
- 惠顾正价货品可享九二折优惠。

WEEKEND

LG2-23 ☎ 2722 9681

MaxMara

- HK\$100 discount with net purchase of HK\$1,000 or above on regular-priced items.
- 惠顾正价货品净值满港币1,000元或以上，可享港币100元折扣优惠。

**House & Home / Audio Visual / Others 家居生活/影音/其他****BANG & OLUFSEN**

G-29 ☎ 2265 7860

- Complimentary Beoplay P2 Speaker* (worth HK\$1,398) with single purchase of HK\$20,000 or above on regular-priced items.

单次惠顾正价货品满港币20,000元或以上，可获赠Beoplay P2无线扬声器一部* (价值港币1,398元)。

* While stock lasts. 送完即止。



MTR-02 ☎ 2265 8778

- HK\$100 discount* on single product purchase of selected electronic appliances of HK\$2,000 or above.

惠顾单一指定货品满港币2,000元或以上，可享港币100元折扣优惠*。

* This coupon must be presented before purchase. Not applicable to discounted items and installment plans. 选购前须出示此优惠券。不适用于特价货品及分期付款计划。



MTR-01 ☎ 2121 8393

- HK\$100 discount* on any single product purchase of HK\$2,000 or above on regular-priced items.

惠顾单一正价货品满港币2,000元或以上，可享港币100元折扣优惠*。

* Except selected products. Please contact staff for details. 指定货品除外，详情请向店员查询。



L2-17 ☎ 2811 2123

- 10% discount* on regular-priced items.
- 惠顾正价货品可享九折优惠*。

* Except consignment range. 寄售产品除外。



G-31 ☎ 2265 7188

- 10% discount on "LIULI LIVING" items.
- 惠顾「LIULI LIVING」系列可享九折优惠。

**柏斯音樂
PARSONS MUSIC**

L2-54 ☎ 2265 7882

- HK\$1,000 discount* on selected piano.
- 5% discount* on musical instruments*, book and accessories.
- Waiver of registration fee for new students.
- 惠顾指定钢琴可享港币1,000元折扣优惠*。
- 惠顾乐器*、书籍及配件可享九五折优惠*。
- 豁免新生注册费。

* Except fixed-price items and selected models. 公价货品及指定型号除外。

* Except piano. 钢琴除外。



LG2-KIOSK C ☎ 2994 9688

- 10% discount on fixed-price items.
- 惠顾正价货品可享九折优惠。



L2-02 ☎ 2265 7933

HK\$30 discount with single net purchase of HK\$400 or above.

单次惠顾净值满港币400元或以上，可享港币30元折扣优惠。



Jewelleries / Watches 钟表珠宝

周生生
(Chow Sang Sang)

LG2-46 ☎ 2265 8322

5% discount* on regular-priced gem-set jewellery and K-gold items.

惠顾正价镶嵌珠宝及K金饰品，可享九五折优惠*。

** Offer is not applicable to gold jewellery, platinum gold jewellery, watches, corporate gifts and selected items. Offer cannot be used for trade-in items.**Offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers or discounts and cannot be exchanged for cash or other products.**优惠不适用于足金货品、铂金货品、手表、企业礼品及指定货品。**优惠不适用于易货。**优惠不可与其他推广优惠或折扣同时使用及不可兑换现金或其他货品。***周大福**

CHOW TAI FOOK

LG2-55 ☎ 2662 6199

20% discount* on Craftsmanship and Design Fee of Pure Gold products.

惠顾足金类产品可享手工及设计费八折优惠*。

** Offer can be used in conjunction with Wedding Gift Card. Offer cannot be used in conjunction with other promotion offers (including any offers, Gold Club/Jewellery Club redemptions, VIP Gift Vouchers and Promotion Coupons issued by Chow Tai Fook).**Offer cannot be used in conjunction with the purchase of Corporate gifts orders, other customer orders or as deposits.**Not applicable to the purchase of pure gold nuggets, investment gold coins and gold bar.**此优惠可与幸福礼金卡同时使用；但不可与其他优惠（包括任何优惠、金会/珠宝会标会、周大福发出之VIP回赠礼券/推广礼券）同时使用。**此优惠不适用于企业礼品客订、其他客订货品及作为订金。**此优惠不适用于购买金粒及投资产品黄金类。***CITY CHAIN**

L1-KIOSK P ☎ 2907 8912

• 10% discount* on regular-priced watches.

• Extra 5% discount# on discounted watches.

• 惠顾正价手表可享九折优惠*。

• 惠顾减价手表可享额外九五折优惠#。

** Except regular-priced watches over HK\$15,000, fixed-price items and selected items.**港币15,000元以上之正价手表、公价货品及指定货品除外。**# Except 20% discount or above items. 八折以下之手表除外。***EMPHASIS**
點睛品
JEWELLERY

L1-28 ☎ 2122 9088

5% discount* on regular-priced gem set and K-gold items.

惠顾正价镶嵌珠宝及K金饰品，可享九五折优惠*。

** Offer is not applicable to gold jewellery, platinum gold jewellery, watches, corporate gifts and selected items.**Offer cannot be used for trade-in items.**Offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers or discounts and cannot be exchanged for cash or other products.**Offer is valid until 31 December 2018.**优惠不适用于足金货品、铂金货品、手表、企业礼品及指定货品。**优惠不适用于易货。**优惠不可与其他推广优惠或折扣同时使用及不可兑换现金或其他货品。**优惠有效期至2018年12月31日。***GEORG JENSEN**

SINCE 1904

LG2-65 ☎ 2893 4050

Complimentary Georg Jensen gift* with purchase of HK\$2,000 or above.

惠顾满港币2,000元或以上，可获赠Georg Jensen精美礼品乙份*。

** While stock lasts. 送完即止。***高時**
GLOBAL
TIMEPIECES
高時錶行

LG2-45 ☎ 2265 7862

• Complimentary HK\$1,000 cash coupon with net purchase of HK\$20,000 or above on single watch.

• Complimentary gift* with net purchase of HK\$20,000 or below on single watch.

• 惠顾单只手表净值满港币20,000元或以上，可获赠港币1,000元现金券。

• 惠顾单只手表净值港币20,000元或以下，可获赠精美礼品一份*。

** While stock lasts. 送完即止。***Les Néréides**

PARIS

UG-KIOSK E2 ☎ 6922 1800

10% discount with single purchase of two items or above.

单次惠顾正价货品两件或以上可享九折优惠。

**MONT
BLANC**

LG2-52 ☎ 2918 0125

Complimentary leather strap* with purchase of HK\$25,000 or above on any single watch.

惠顾任何单只手表净值满港币25,000元或以上，可获赠真皮表带一条*。

** While stock lasts. 送完即止。***Tie Tac**
請往鐘錶

L1-15 ☎ 2265 8820

15% discount on selected brands*.

惠顾指定货品*可享八五折优惠。

** Please contact staff for details. 详情请向店员查询。*



Restaurants / Foods / Wines 餐厅/食品/洋酒



LG1-32 ☎2265 8818

Complimentary cappuccino* with any purchase on Café Menu.

惠顾Café Menu任何菜式，可免费获赠卡布其诺咖啡一杯*。

* Valid from Monday to Sunday before 6pm, except public holidays, Eves of public holidays and Special Days, including Christmas Holiday (20 - 31 December 2018), New Year (1 January 2019) and Valentine's Day (14 February 2019). Maximum four redemptions per table, while stock lasts.

只适用于星期一至日下午6时前，公众假期及其前夕，特别日子包括圣诞节（2018年12月20日至31日）、元旦（2019年1月1日）及情人节（2019年2月14日）除外。每桌最多只可享优惠四次，送完即止。



L1-20 ☎2866 2803

• Complimentary dessert* with any lunch dine-in consumption.

• Complimentary non-alcoholic cooler* with any dinner dine-in consumption of HK\$250 or above.

• 惠顾午市堂食，可免费获赠甜品一客*。

• 惠顾晚市堂食满港币250元或以上，可免费获赠无酒精饮品一杯*。

* Except public holidays and festive days. One per table, while stock lasts.

公众假期及特别日子除外。每桌只可享优惠一次，送完即止。



UG-35 ☎2840 1401

Complimentary soda drink* with single dine-in consumption of HK\$500 or above.

单次惠顾堂食满港币500元或以上，可免费获赠果味梳打一杯*。

* One per table, while stock lasts. 每桌只可享优惠一次，送完即止。

ciao chow

Italian Cafeteria

UG-19 ☎2499 1000

Complimentary non-alcohol drink* with any consumption of HK\$200 or above.

惠顾堂食满港币200元或以上，可免费获赠非酒精饮品一杯*。

*One per table, while stock lasts. 每桌只可享优惠一次，送完即止。



LG1-10 ☎2265 8688

Complimentary glass of sparkling wine* with net consumption of HK\$300 or above (per head) during dinner.

惠顾晚市净额满港币300元或以上（每位计），可免费获赠汽酒一杯*。

* While stock lasts. 送完即止。



LG2-28 ☎2265 8811

Complimentary Chocolate Sundae* with purchase of any food items.

惠顾任何食品可免费获赠朱古力雪糕新地一客*。

* Valid from Monday to Sunday before 6pm, except public holidays, Eves of public holidays and Special Days, including Christmas Holiday (20 - 31 December 2018), New Year (1 January 2019) and Valentine's Day (14 February 2019). Maximum four redemptions per table, while stock lasts.

只适用于星期一至日下午6时前，公众假期及其前夕，特别日子包括圣诞节（2018年12月20日至31日）、元旦（2019年1月1日）及情人节（2019年2月14日）除外。每桌只可享优惠四次，送完即止。

ENOTECA

For All Wine Lovers

LG1-20 ☎2265 8115

• 5% discount on regular-priced items.

• Complimentary wine opener* with any purchase.

• 惠顾正价货品可享九五折。

• 惠顾任何货品可免费获赠开瓶器一个*。

* While stock lasts. 送完即止。

GREYHOUND

CAFÉ

L2-42 ☎2383 4838

Complimentary chicken wings* with dine-in consumption of HK\$400 or above.

惠顾堂食满港币400元或以上，可免费获赠招牌脆炸鸡翼一客*。

* Valid from Monday to Thursday, except public holidays and special festive days. One per table, while stock lasts.

只适用于星期一至四；公众假期及特别节日除外。每桌只可享优惠一次，送完即止。



日本焼肉專門店

LG1-29 ☎3105 9708

Complimentary Gyu-Kaku Delight* with dine-in consumption of HK\$300 or above.

惠顾堂食满港币300元或以上，可免费获赠牛角特饮一杯*。

* Except public holidays. Electronic payment is required. One per table, while stock lasts.

公众假期除外。需以电子货币结账。每桌只可享优惠一次，送完即止。

Terms and Conditions:

- Offers are valid from 1 October 2018 - 31 March 2019 and can be redeemed at Festival Walk outlets only.
- Each person with a valid overseas passport can redeem a maximum of one **Festival Walk Tourist Passport** in person per day.
- One gift per person, while stock lasts.
- Only one coupon is accepted for each transaction and photocopies are not accepted. Offers cannot be redeemed for cash. Offers cannot be used in conjunction with other discount or promotional offers.
- The overseas passport must be presented at the time of purchase. Festival Walk tenants reserve the right to record all transaction details, including passport information.
- Offers and Terms are subject to change or cancel without prior notice.
- In case of any disputes, the decision of Festival Walk (2011) Limited and its tenants shall be final.



L1-16 ☎ 2265 8100

Free upgrade to Double Frutti Waffle Cone with any takeaway purchase of Single Frutti Waffle Cone.

惠顾外卖单球鲜果华芙筒，可免费升级至双球鲜果华芙筒。



G-25 ☎ 2333 0222

Complimentary Fresh Fruit Napoleon* (worth HK\$78) with dine-in dinner consumption.

惠顾晚市堂食，可免费获赠101鲜果拿破仑一客* (价值港币78元)。

* Valid from Monday to Thursday, except public holidays. Not applicable to VIP room and banquets. A 10% service charge, tea charge and pre-meal snacks charge apply. One per table, while stock lasts. Offer cannot be used in conjunction with membership reward programme, other promotional offers and credit card promotion.

只适用于星期一至四；公众假期除外。不适用于贵宾室及宴会。
另收加一服务费、茶位费及前菜费。每桌只可享优惠一次，送完即止。
优惠不可与会员积分计划、其他推广优惠或信用卡推广优惠同时使用。



MTR-03 ☎ 2776 3183

15% discount* with purchase of Kee Wah Gift Series of HK\$100 (based on the original price) or above.

惠顾奇华手信礼品系列满港币100元或以上 (以原价计算)，可享八五折优惠*。

* Offer cannot be used in conjunction with any coupons. 此优惠不可与各款饼卡及礼券同时使用。



UG-22 ☎ 2869 1368

10% discount* on any regular-priced merchandise.

惠顾正价零售产品可享九折优惠*。

* Except seasonal items. While stock lasts.
节日产品除外。售完即止。



L1-34 ☎ 3105 9639

10% discount with dine-in consumption on a la carte menu, lunch set and tea set menus.

惠顾堂食主餐牌、午餐及下午茶餐食品可享九折优惠。



LG1-29 ☎ 3106 4218

Complimentary ON-YASAI Delight* with dine-in consumption of HK\$300 or above.

惠顾堂食满港币300元或以上，可免费获赠温野菜特饮一杯*。

* Except public holidays. Electronic payment is required. One per table, while stock lasts.
公众假期除外。需以电子货币结账。每桌只可享优惠一次，送完即止。



G-11 ☎ 2336 0277

Complimentary 1-piece Teawood Pineapple cake* with consumption over HK\$100 or above.

惠顾满港币100元或以上，可获赠Teawood凤梨酥一件*。

* While stock lasts. 送完即止。



G-KIOSK S3 ☎ 3184 0185

Enjoy buy one get one free* on Popcorn Milk Foam Latte.

惠顾爆谷奶盖鲜奶咖啡可享买一送一优惠*。

* This coupon must be presented before order. While stock lasts. 须于惠顾前出示此优惠券。送完即止。



LG2-66 ☎ 3104 1893

- Free upgrade to Gourment Cone with purchase of Gelato in Mini/ Regular/ Large size.
- 10% discount on regular-priced chocolate items.
- 惠顾迷你/独享/共享装意大利雪糕，可免费升级至意式手工脆筒。
- 惠顾正价巧克力货品可享九折优惠。



G-23 ☎ 2265 8488

Complimentary pastry with red bean paste filling* with any consumption of HK\$300 or above.

惠顾满港币300元或以上，可免费获赠荳沙窝饼一客*。

* Valid from Monday to Friday, except Saturday, Sunday, public holidays and special festive days.
只适用于星期一至五；星期六、日、公众假期及特别日子除外。

条款及细则：

- 优惠有效期由2018年10月1日至2019年3月31日，并只适用于又一城分店。
- 凭个人有效之海外旅游证件，每人每日最多只可换领《又一城游客优惠指南》一本。
- 每位顾客限送一份，送完即止。
- 每次只能使用优惠券一张，影印本恕不接受；优惠不能兑换现金；不能与其他优惠及贵宾卡同时使用。
- 购物时必须出示有效之海外旅游证件；又一城商户有权纪录所有交易资料，包括旅游证件资料。
- 优惠或条款如有任何更改/取消，恕不另行通知。
- 如有任何争议，又一城(2011)有限公司及又一城商户保留一切之最终决定权。